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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:234 Kemikalieskatten 

Kemikalieskatten infördes i juli 2017 och skärptes i år. För att komma till rätta 
med kemikalier i elektronik och i vitvaror tas en skatt ut efter hur mycket 
produkten väger. Men utländska företag berörs inte av skatten. Svenska 
konsumenter kan därför fortsätta att e-handla från utländska butiker utan 
kemikalieskatt. Detta är något som snedvrider konkurrensen och missgynnar 
svenska företag.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser statsrådet att se över kemikalieskatten för att komma till rätta med de 
olyckliga konsekvenser som skatten medför? 

………………………………………

Olle Thorell (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-23
Besvaras senast
2019-10-30 kl. 12.00


